

# ISO 22301 认证

## 业务连续性管理解决方案

自然灾害、安全漏洞和国际威胁可能会导致供应链中断、人员损失或公司库存和财产损失，最终损害您的利润。



### 识别和管理风险

在灾难面前，您的业务的许多方面都会被打乱，也会有很多问题需要回答。IT系统崩溃了吗？您的数据是否已备份和保护？存货或公司财产是否受损？您的员工、他们的家人和他们的家安全吗？贯标ISO 22301将有助于您的组织了解和计算业务风险。当灾难发生时，您的组织将做好准备，以确保关键业务功能能够继续或快速恢复。

在紧急情况下，从高级管理人员到普通工作人员，每个人都可以发挥作用。重要的是，在出现这一情形之前，所有各方都知道各自的作用是什么，这样就可以在问题发生时，通过减少计划谁应该采取行动和何时采取行动所花费的时间，对情况作出快速反应。ISO 22301标准创建了一个在混乱的时间中遵循的有效过程。

ISO 22301要求策划、建立、实施、监控和改进业务连续性管理体系的过程。该标准是通用的，旨在与所有组织相关，无论其类型、规模或行业如何。

在业务连续性管理体系认证和培训方面，Intertek具备全球化的运作经验和视野。专业的服务团队聚焦组织业务连续性核心能力建设：业务影响分析（BIA）与风险评估（RA），组织脆弱性的防护与提升，策略与资源的策划，业务连续计划制定，业务恢复、重建和优化，演练与测试等。

### Intertek能做什么

自1992年以来，Intertek已为全球数千家机构颁发了认证证书。这些经验和专业知识将使我们能够为所有客户提供有效的认证过程。

在ISO 22301认证中创造价值，Intertek走在了前面。与其他认证机构不同，我们超越“阶段1和阶段2”成为您管理体系生命周期每个阶段的业务合作伙伴。从分享最佳实践和新的行业要求，到根据自己的目标评估您的绩效，我们致力于提供满足您的业务需求并使组织受益的审核结果。

### 联系我们

021-5339 7720  
400-886-9926

sc.china@intertek.com

intertek.com.cn

# ISO 22301 CERTIFICATION

## BUSINESS CONTINUITY MANAGEMENT VERIFICATION SOLUTIONS

**Natural disasters, security breaches, and international threats can cause interruptions in your supply chain, loss of personnel or damage to company inventory and property which will ultimately hurt your bottom line.**



### Identify and manage risks

In the face of disaster, many aspects of your business can be disrupted and you will have many questions to answer. Has the IT system crashed? Is your data backed up and protected? Has there been damage to inventory or company property? Are your employees, their families, and their homes safe? Compliance to ISO 22301 will help your organization understand and calculate the risks to your business. When disaster strikes your organization will be prepared to ensure critical business functions can continue or be recovered quickly.

In an emergency situation, everyone from senior management to the workforce has a role to play. It is important that all parties know what that role is before a situation arises. This allows for a rapid response to the situation while an issue is occurring by cutting down on time spent planning who should act and when. The ISO 22301 standard creates an efficient process to follow in the midst of a chaotic time.


ISO 22301 requirements include planning, establishing, implementing, monitoring and improving the management system process for business continuity. The standard is generic and intended to be relevant to all organizations regardless of type, size, or industry.



### How Intertek can help

Since 1992, Intertek has issued certification to thousands of organizations across the world. The knowledge imparted by this experience allows us to provide an efficient certification process to all of our clients.

When it comes to creating value in ISO 22301 certification, Intertek is ahead of the curve. Unlike other registrars, we look beyond "Stage 1 and Stage 2" to be your business partner at every stage of your management systems life cycle. From sharing best practices and new industry requirements, to assessing your performance against your own objectives, we're dedicated to providing audit results that address your business needs and benefit the organization.

### FOR MORE INFORMATION

	UK	+44 116 296 1620
	AMER	+1 800 810 1195
	EMEA	+46 8 750 03 33
	ASIA	+86 21 53397720

 [business.assurance@intertek.com](mailto:business.assurance@intertek.com)  
 [intertek.com/business-assurance/iso-22301](https://intertek.com/business-assurance/iso-22301)